
1 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Inmiddels is het politieke reces begonnen, de druk 

is even van de ketel af. Dit betekent zeker niet dat 

wij als CDA Rucphen stil staan. In deze nieuwsbrief 

wordt u bijgepraat over de actuele zaken binnen 

onze gemeente en partij.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voorwoord   

Beste CDA vrienden, 

Het is juli en voor mij en onze fractie is het 

zomerreces aangebroken. Maar als je net denkt 

dat het rustiger gaat worden en het tijd wordt 

voor reflectie en rust, komt daar plots verandering 

in. Wie had kunnen bedenken dat het kabinet zou 

vallen en dat op het asielbeleid. Terwijl het juist zo 

hard nodig is om de problemen aan te pakken op 

het gebied van woningtekort, stikstof, klimaat, zorg 

en bestaanszekerheid. De recente ontwikkelingen 

in de Haagse politiek hebben natuurlijk ook 

invloed op ons als decentrale politici. Zeker nu er 

de komende tijd maar minimale beslissingen 

worden genomen. Hoe kunnen we dan vooruitzien 

en wat kunnen we verwachten? 

We kijken als gemeenten steeds naar het Rijk 

welke prioritering gegeven wordt en hoe zich dat 

dan weer verhoudt in de budgetten die wij als 

gemeenten krijgen. Als portefeuillehouder Jeugd 

en Wmo zie ik bijvoorbeeld dat inwoners steeds 

meer om hulp vragen en gebruik maken van 

inkomensregelingen. De problemen van gezinnen 

en jongeren worden complexer. Ook al is corona 

voorbij, toch zien we nog steeds de gevolgen 

ervan. Ouderen moeten steeds langer thuis blijven 

terwijl de zorgbehoefte toeneemt en er te weinig 

Nieuwsbrief CDA Rucphen  

Juli 2023 

Inhoudsopgave 

• Voorwoord 

• Het waterschap 

• Omgevingswet 

• Kadernota 

• De speelgoedbank 

• Buiten de raadszaal 

• Agenda 

 



2 
 

arbeidskrachten zijn in de thuiszorg. De druk op 

mantelzorgers wordt steeds groter en hoe zorgen 

we dat deze weer voldoende gesteund worden. 

Voeg daarbij dat er steeds meer mensen in de 

financiële problemen komen doordat de kosten 

van het levensonderhoud fors zijn gestegen en dat 

betekent dat ook wij als gemeente voor grote 

uitdagingen staan. 

Het CDA is een partij die naar elkaar omziet, een 

partij van en door mensen. We gaan uit van de 

menselijke maat en willen maatwerk leveren. Dat 

betekent voor mij vooral in gesprek gaan, luisteren 

naar wat mensen te vertellen hebben. Pas als je 

weet wat mensen bezig houdt dan kan je in 

gezamenlijkheid tot een oplossing komen. Dat 

geldt ook als we aan de vooravond staan van de 

verkiezingen. Eline en ik zijn aanwezig geweest bij 

een aantal bijeenkomsten waarin de 

teleurstellende resultaten van de provinciale 

verkiezingen werden besproken. Hans Huibers, 

onze partijvoorzitter wist ons allen weer te 

motiveren en te stimuleren. We hebben als regio 

onze vaak kritische opmerkingen in alle openheid 

uit kunnen spreken. Dat is goed, maar 

tegelijkertijd moeten we weer samen verder. Er is 

werk aan de winkel. We hebben elkaar nodig, juist 

nu in de komende verkiezingstijd en 

verkiezingsstrijd. We staan achter het CDA 

gedachtegoed en dat mogen we laten zien en 

horen. Doet u straks ook mee? 

Maar allereerst voor nu een fijne zomer. 

Suzanne Breedveld, wethouder 

 

 

 

Het waterschap  

 

Het is alweer een tijdje geleden dat ik iets van me 

heb laten horen. Dat betekent niet dat ik een hele 

tijd stil heb gezeten en niet actief ben geweest 

voor het CDA. Sterker nog ik heb in de 

selectiecommissie gezeten voor de kieslijst van het 

waterschap. Vele interessante gesprekken zijn 

gevoerd en we hadden een mooie lijst voor elkaar 

gekregen. De interesse in het waterschap is 

daarom toegenomen. Vandaar dat ik vrijwel 

onderaan op deze lijst gestaan heb. Tijdens de 

verkiezingen heb ik een mooie hoeveelheid 

stemmen binnengehaald in onze gemeente 

ondanks dat ik zo laag op deze lijst stond. Bedankt 

daarvoor. 

De komende vier jaar ga ik me wat meer 

verdiepen in wat er bij een waterschap speelt. Ik 

doe dat door aan de steunfractievergaderingen 

deel te nemen. Wellicht biedt dat perspectief voor 

de komende waterschapsverkiezingen.  

Mocht u bepaalde vragen hebben op het gebied 

van het waterschap dan kunt u uiteraard bij mij 

terecht met uw vraag en zet ik deze door naar 

degene die erover gaat. 

 

Laten we allemaal vertrouwen hebben in de 

landelijke verkiezingen die komen gaan en als 

eenheid naar buiten treden zodat we een mooi 

verkiezingsresultaat krijgen. 

Tosca Goorden 
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Omgevingswet  

Op 1 januari 2024 is het zover, dan zal de nieuwe 

omgevingswet in werking treden. Hierin komen 

beleidsterreinen omtrent b.v. 

bestemmingsplannen, milieu, water bij elkaar. 

Men dient dan ook een omgevingsvergunning aan 

te vragen i.p.v. een bouwvergunning. Grote 

voordelen van deze omzetting is dat de procedure 

bij een bouwaanvraag korter verloopt n.l. 

maximaal 8 weken bij een reguliere 

bouwaanvraag. De bouwaanvraag zal integraal, 

dus op alle beleidsterreinen bekeken worden. Een 

ander voordeel is de participatie vooraf voor de 

procedure van de aanvraag gaat lopen. Er zal 

voordat de procedure gaat lopen contact met 

omwonenden geweest moeten zijn. Met deze 

inspraak kan initiatiefnemer zijn plannen bijstellen 

voordat hij/zij deze bij de gemeente indient.  

Een aantal aanvragen zal het college zonder de 

raad kunnen af handelen, als deze passen binnen 

de bestaande kaders/bestemmingsplannen. Echter 

zullen een aantal aanvragen ook voor advies bij de 

raad belanden. Hierin hebben we in de raad van 

20 Juni jl. bepaalde besluiten genomen. Wanneer 

bijv. een bouwaanvraag binnen de bebouwde kom 

meer als 5 woningen betreft zal deze eerst in de 

raad behandeld moeten worden. Zo zijn er nog 

een aantal andere categorieën waarvoor dit geldt. 

Ludo van Wezel 

 

 

 

 

 

 

Kadernota  

 

Op 5 juli jl. is de kadernota 2024 in de raad 

behandeld. Waar de kadernota’s de afgelopen 

paar jaar beleidsarm waren was dat nu niet meer 

het geval.  

 

In een tijd waar steeds meer de nadruk komt te 

liggen op de zelfredzaamheid van onze inwoners 

en afschaling van de zorg, vindt het CDA belangrijk 

dat niemand buiten de boot valt en we oog 

houden voor de menselijke maat. Het is daarom 

goed dat er de ambitie ligt om vrijwilligers en 

mantelzorgers in het sociale domein te 

ondersteunen. 

Financieel gezien zijn er voldoende middelen om 

de bestuurlijke ambities uit te voeren in 2024 en 

2025. Het kritieke jaar wordt 2026 en verder. Dan 

voert het rijk een opschalingskorting uit van ruim 

780.000 euro. Voor het jaar 2026 geldt dat de 

financiële middelen onvoldoende zijn om alle 

bestuurlijke ambities te kunnen uitvoeren. Onze 

conclusie is dan ook dat er scherpe keuzes 

gemaakt moeten worden, willen wij als gemeente 

ook in de toekomst zwarte cijfers blijven schrijven.  

Daarbij hebben we ook rekening te houden met 

grote projecten de komende jaren. Het IHP, het 

project flexwoningen en Schijf Noord. De 

financiële impact van deze projecten is op dit 

moment nog niet te overzien maar moeten we 

zeker niet onderschatten. 

Met de grote onzekerheden die er nu spelen en 

met het oog op de septembercirculaire vond het 

CDA Rucphen dat er nog geen besluiten genomen 

moesten c.q. konden worden genomen over 

bestuurlijke ambities waarvoor structurele 

geldmiddelen noodzakelijk zijn. 

Vandaar ook dat we het amendement om de 

kadernota op dat moment voor kennisgeving aan 

te nemen gesteund hebben.  

Eline van Kalmthout 
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De speelgoedbank  

Zoals we al eerder bij de nieuwjaarsborrel hebben 

aangegeven zijn wij als CDA Rucphen bezig met 

het optuigen van een speelgoedbank binnen de 

gemeente Rucphen. In een tijd als deze waarin 

inflatie, en daarmee de kosten, stijgen merken we 

dat steeds meer gezinnen krap bij kas komen te 

zitten. Speelgoed kunnen kopen is dan ook niet 

voor iedereen vanzelfsprekend.  

Daarom zijn we in volle gang om een 

speelgoedbank te gaan openen. We hebben een 

locatie gevonden in de Pastorie in Schijf. Hier 

kunnen gezinnen die minder te besteden hebben 

speelgoed kopen voor een klein bedrag. Dat 

speelgoed hopen we te verkrijgen door middel 

van donaties, bijvoorbeeld het speelgoed dat bij 

iemand achter op de zolder staat.  

 

We streven ernaar om in September te starten. 

We zullen dan één zaterdag per maand openen.  

Uiteraard zullen we jullie hiervan op de hoogte 

houden!  

Marlies van Trijp 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Buiten de raadszaal  

De afgelopen maanden zijn de raads- en  

commissieleden veel op stap geweest. Nuttige 

bezoeken aan o.a. basisschool de Heilinde waarbij 

we meer zicht kregen op de huidige situatie en de 

toekomstplannen voor de school. Een workshop 

“aan de slag met de omgevingswet” bij de 

Gerdahoeve waar samen met inwoners gedacht 

werd over de toekomst van de gemeente. En zoals 

op de foto hieronder te zien een bezoek aan 

molen de Hoop in Sprundel waar we van de vele 

aanwezige vrijwilligers uitleg kregen over de 

molenbiotoop, de huidige stand van zaken en de 

plannen voor de toekomst. Afsluitend kregen we 

de mogelijkheid om boven in de molen te kijken, 

die kans lieten we uiteraard niet aan ons voorbij 

gaan. 

Eline van Kalmthout 
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Agenda 

-Donderdag 7 september  Steunfractie, 

      Locatie: de Trapkes 

-Dinsdag 12 september Commissie MA 

-Woensdag 13 september Commissie EROM 

-Donderdag 14 september Commissie ABM 

-Woensdag 27 september Raadsvergadering 

 

-Dinsdag 10 oktober  Commissie MA 

-Woensdag 11 oktober Commissie EROM 

-Donderdag 12 oktober Commissie ABM 

-Woensdag 1 november Raadsvergadering 

-Woensdag 8 november  Raad – Begroting 

 

-Dinsdag 28 november Commissie MA 

-Woensdag 29 november Commissie EROM 

-Donderdag 30 november Commissie ABM 

 

Vragen of opmerkingen naar aanleiding van deze 

nieuwsbrief of in het algemeen, neem contact op 

met een van ons! 

Marlies: M.van.Trijp@rucphen.nl  

Eline:   E.van.Kalmthout@rucphen.nl  

Ludo:   L.van.Wezel@rucphen.nl  

Anthony: A.Lambregts@rucphen.nl  

Nicojan:  N.Lazeroms@rucphen.nl  

Suzanne: S.Breedveld-deRuiter@rucphen.nl  

Tosca:  tosca.goorden@hotmail.com  

mailto:M.van.Trijp@rucphen.nl
mailto:E.van.Kalmthout@rucphen.nl
mailto:L.van.Wezel@rucphen.nl
mailto:A.Lambregts@rucphen.nl
mailto:N.Lazeroms@rucphen.nl
mailto:S.Breedveld-deRuiter@rucphen.nl
mailto:tosca.goorden@hotmail.com

